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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Anna Ekström (S)

2021/22:506 Basanslag till Linköpings universitet

Linköpings universitet har sedan decennier lidit av en skev fördelning mellan 
basanslag och takbelopp. Trots detta har de lyckats väl i allehanda 
utvärderingar vad gäller såväl forskning som grundutbildning.

Den framgångsrika forskningen har renderat mycket externa medel som har 
kunnat komplettera det låga basanslaget. Men problemet med låga basanslag 
blir uppenbart och allvarligt år som dessa, då en mycket stor andel av den 
externa finansieringen uteblir. Det är därför viktigt att den historiskt stora 
obalansen mellan basanslag och takbelopp korrigeras. Det är viktigt för att 
kunna upprätthålla den höga kvalitet som universitetets framgångsrika 
produktion pekar på.

Med anledning av detta vill jag fråga utbildningsminister Anna Ekström:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att korrigera den stora obalans 
som råder mellan basanslag och takbelopp vid Linköpings universitet?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-08
Besvaras senast
2021-12-15 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


